

CareER獎學金計劃2026 CareER Scholarship & Fellowship Program 2026

The CareER Scholarship & Fellowship Program 2026 recognizes students with disabilities and/or special educational needs (SEN) for their dedication to community and social service participation, contributions to society, and accomplishments in extracurricular activities. Beyond financial support through a scholarship, it features a structured fellowship program designed to cultivate personal growth, leadership, and active community engagement.

CareER獎學金計劃2026旨在表彰在社區服務、社會貢獻與課外活動中表現卓越的殘疾學生及/或有特殊教育需要（SEN）學生。除了透過獎學金提供經濟支援外，本計劃亦設有具啟發性和豐富的活動，致力於培養學生的個人成長、領導能力以及積極參與社區事務的精神。

Closing Date of Application:
21 February 2026 (Saturday)

截止報名日期：
2026年2月21日（星期六）



Details and Application
詳情及報名

Program Highlights 計劃特色

Mentorship Program 友師計劃



Experience Sharing Sessions 經驗分享會



Storytelling Workshops & Events 故事分享工作坊及活動



Opportunity for summer internship or job shadowing at the Kerry Group (for selected shortlisted applicants only)



經面試篩選的入圍申請者將安排到嘉里集團進行暑期實習或工作影子計劃

Value of Awards 奬項價值

Scholarship Award for Senior Secondary Group (for F.5 & F.6 only)
高中組獎學金（僅供中五及中六學生）

HK\$8,000 for 8 awardees
8位得獎者
每位港幣8,000元正

Value of Awards 奬項價值

Scholarship Award for Post-secondary Group
大專組獎學金

Stage 1 階段 1
HK\$10,000 for 15 awardees
15位得獎者，每位港幣10,000元正

5 awardees will be selected from stage 1
將從階段一中選出5名得獎者

Excellence Fellow Award 「卓越學人」獎

*Additional HK\$10,000 for 5 awardees
*5位得獎者可各獲額外港幣10,000元

Eligibility & Criteria 申請資格*

- ✓ Holders of a valid Hong Kong PERMANENT identity card
持有效香港永久性居民身分證
- ✓ Local student with disabilities and/or SEN
為殘疾或有特殊教育需要的本地學生
- ✓ Senior secondary applicants must be current Form 5 or Form 6 students at local schools or special schools in the 2025/26 academic year
高中組申請人必須在2025/26學年為本地學校或特殊學校的中五至中六在校生
- ✓ Post-secondary applicants must be current associate degree, higher diploma, or undergraduate students at local higher education institutions in the 2025/26 academic year
大專組申請人必須在2025/26學年為本地大專院校的在校副學士、高級文憑或學士學位學生

*詳情請參閱申請指南

*Please refer to the application guidelines for details

3844 6363

scholarship@career.org.hk

www.career.org.hk